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Protokoll fört vid styrelsemöte med Framtid Borensberg 

Plats: Svanen, Hamngatan.   

Tid: Tisdagen den 13/5, 2014  kl. 18.30. 

 

Närvarande:  

Yngve Folkesson, C-M Johansson, Annette Stendahl Tevell 

 

§ 1. Mötets öppnande. 

Ordföranden, Yngve Folkesson, hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat med konstaterandet att 

mötet inte var beslutsmässigt p.g.a. att för få deltagare infunnit sig. 

  

§ 2. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§. 3. Föregående protokoll. 

Protokollet genomlästes och godkändes. 

 

§ 4. Skrivelser. 

 Yngve meddelade att han anmält tre deltagare till Östgötatinget i Tjällmo den24/5 kl. 9.30–16.00. Byrådet står för 

kostnaden. 

 

§ 5. Företagarorganisation. 

Behovet av att ha ett särskilt Företagsutskott i styrelsen diskuterades. Frågan hänsköts till ett senare möte 

 

§ 6. Hemsida. 

Hemsidan sköts fr.o.m. nu av K-G Svensson som inbjuds till nästa möte. 

 

§ 7. Rapport från grupperna. 

Inga rapporter. 

 

§ 8. Övriga frågor. 

 Julmarknadens organisation diskuterades. PRO, SPF och Rotary ska tillfrågas om de är intresserade av ett 

medarrangemang. 

 Behovet av sporthall i Borensberg påtalades. Skrivelse där behovet påtalas ska skickas till kommunledning och 

ansvariga tjänstemän.  

 Joakim Ljungkvist, Tillväxt Motala, ska bjudas in till ett framtida möte. 

 

9. Nästa möte. 

Bestämdes till den 17/6 kl. 18.30. 

 

10. Mötets avslutning. 

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Borensberg dag som ovan. 

 

Sekreterare                                              Ordförande 

…………………………                   …………………………….       

 Carl-Magnus Johansson                  Yngve Folkesson 

 

 

 


